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§ 7  

Ny skola på Bromstens IP 
 
- Förslag till utredningsbeslut 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 

utredningsbeslut avseende ny skola på Bromstens IP. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att av SISAB 

beställa utredning inom detaljplaneprocess och underlag till 

inriktningsbeslut. Detta till en justerad kostnad om totalt 

cirka 5,9 mnkr exklusive moms (inklusive administrativa 

påslag). 

3. Utbildningsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att 

återkomma med förslag till inriktningsbeslut. 

4. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 5 

augusti 2021, dnr 2.6.3-7967/2020. 

 

För att möta ett växande elevunderlag föreslås en ny skola på 

Bromstens IP. Projektet samplaneras med idrottsförvaltningen 

och deras idrottshall. Skolan planeras bli en F-6 skola med 630 

elever; men möjligheten att bygga grundsärskola ska även 

prövas i utredningen. Utredningskostnaden överstiger 

förvaltningens delegation för att beställa utredning. 

Utbildningsnämnden behöver därför fatta beslut om att 

förvaltningen ska beställa utredning inom detaljplaneprocess 

och ta fram underlag för inriktningsbeslut. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med grundskoleavdelningen och i samråd med 

SISAB och idrottsförvaltningen samt i dialog med 

Exploateringskontoret och Stadsbyggnadskontoret.  

 

Ärendet har behandlats i samverkan med de fackliga 

organisationerna den 17 augusti 2021.  

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 

utredningsbeslut avseende ny skola på Bromstens IP. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att av SISAB 

beställa utredning inom detaljplaneprocess och underlag till 

inriktningsbeslut. Detta till en justerad kostnad om totalt 

cirka 5,9 mnkr exklusive moms (inklusive administrativa 

påslag). 
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3. Utbildningsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att 

återkomma med förslag till inriktningsbeslut. 

4. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång  
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Kadir Kasirga m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. (V) anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Stockholm växer och i området runt Bromstensstaden planeras 

cirka 2500 bostäder, en ny idrottshall, en ny skola samt nya 

förskolor. I takt med att staden växer är det oerhört viktigt att 

skolutbyggnaden följer med. När nya områden bebyggs eller när 

ett befintligt område byggs ut med en betydande mängd 

bostäder måste behovet av skolplatser noggrant planeras för. 

Särskilt viktigt är det i områden där stadens mark är begränsad 

och vi bara får en chans till att bygga en grundskola.  

 

Historiskt har staden brustit i detta och därför inrättade vi den 

samordnade skolplanering i Stockholm (SAMS) under förra 

mandatperioden där flera förvaltningar ingår för att säkerställa 

att vi bygger en fungerande stad med en väl planerad 

skolutbyggnad. Tyvärr verkar den samordnade skolplaneringen 

inte längre användas fullt ut och vi saknar fortfarande 

föregående års SAMS-rapport.  

 

När staden bygger ut Bromstensstaden bör det vara givet att den 

skola som byggs är F-9 och inte F-6. Istället väljer den grönblå 

majoriteten att bygga bort möjligheten för alla barn i området att 

välja en kommunal skola och de barn som ska gå i den 

planerade skolan kommer att behöva byta skola till högstadiet. 

Vi vet att det har negativa effekter på elevernas lärande och 

välmående.  

 

Vi har sett ett flertal fall under den här mandatperioden där krav 

på minskade investeringsvolymer för skolutbyggnaden 

resulterar i en situation där ett stort nytt bostadsområde saknar 

ett högstadium och att elever måste pendla till närmaste skola. 

Det är en oerhört kortsiktig och oansvarig politik. Alla 

stockholmare ska ha en bra kommunal grundskola på 

gångavstånd.  

 

Därför hade vi velat att utbildningsnämnden i det här 

utredningsdirektivet utreder en F-9 skola på den berörda tomten 

istället för F-6. Friytan är dock mycket begränsad som den är 

och det skulle kräva kreativa lösningar för att säkerställa att inte 
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minskas. Staden måste planera och bygga utifrån ett hållbart och 

långsiktigt perspektiv och har ett ansvar för att Bromsten har 

permanenta elevplatser för alla de barn som kommer bo där. Inte 

bara för låg och mellan utan även högstadiet.  

 

 

 


